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@provincie-utrecht.nl>; " @provincie-

@provincie-utrecht.nl>; "

Subject:

en verder vanmiddag ter bespreking maar qua contracten en wat daarachter wegkomt zit het zoBeste
(gebeld met BIJ12):

als projectleider daar het meest logisch voor
maar het is aan de Zoogdiervereniging of ze dat zo willen en kunnen organiseren zo.

De teamleider van is is over de volle breedte beter ingevoerd.

De deskundigen die zich nu, uit onze ervaring, met elkaar buigen over casussen zijn:

Over direct opdrachtgeverschap voor een wetenschapper kunnen we nadenken.

Groet,

(Zoogdiervereniging)
(Zoogdiervereniging)

Bij 12 is opdrachtgever aan de Zoogdiervereniging via een raamcontract voor wolvenmeldpunt, communicatie, actieve 
monitoring etc..

Wij hebben eerder al gevraagd aan BI J12 of de extra dingen die we nu aan de zoog diervereniging/het meldpunt 
vragen, zoals bv het advies en pva negatieve conditionering wolf ‘Bram’ kan. Dat kan, is zo afgesproken, nog niet 
verder geregeld qua betaling. Het is wel veel meer dan valt binnen het huidige raamcontract.
Over wat er nu aan extra’s gevraagd wordt is nog niet echt goed doorgenomen voor de raamcontract kant. Als we dat 
betalen komt dit volgens mij wel goed.

Maar nu de inhoud:
Mochten we één aanspreekpunt willen hebben dan lijkt

From:
Sent:
To:
utrecht.nl>
Cc:

(staat bekend als heel deskundig, ook internationaal goed op de hoogte) 
(wolvenconsulent maar ook verbonden aan het wolven meldpunt)

@provincie-utrecht.nl>
alvast wat informatie vooraf voor het nadenken over kanaliseren kennis inbreng
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